
Kooste vuosikokouksesta 19.6.2010 
 
 
Pusulan Kivijärven Rantayhdistyksen vuosikokous pidettiin Heinhovissa lauantaina 19.6.2010. 
Läsnä oli 11 yhdistyksen jäsentä. Kokouksen puheenjohtajana toimi Panu Fallström ja sihteerinä 
Kaija Lampi. 
 
Vuoden 2009 toimintakertomus käsiteltiin ja hyväksyttiin. Samoin käsiteltiin ja hyväksyttiin vuoden 
2009 tilinpäätös sekä myönnettiin tilintarkastajien ehdotuksen perusteella tili‐ ja vastuuvapaus 
johtokunnalle tilikaudelta 2009. 
 
Todettiin, että rantakaavamuutosasiassa ei ole edennyt. Kokouksessa esitettiin, että johtokunta 
tiedustelee asiantilaa suoraan kunnalta. 
 
Kivijärventien perusparannushanketta on käsitelty Heinjärvi‐Hyrkkölän tienhoitokunnan 
kokouksessa 8.5.2010. Tienhoitokunnan kokouksesta on tiedotettu yhdistyksen kotisivuilla. 
Perusparannushanketta ei ainakaan tässä vaiheessa toteuteta.  
 
Kivijärven veden laatu on pysynyt kohtuullisen hyvänä. Todettiin, että yhdistyksellä ei ole 
taloudellisia resursseja tutkituttaa veden laatua joka vuosi. Johtokunta selvittää Uudenmaan 
Ympäristökeskuksen kanssa mahdollisuutta veden laadun tutkimiseen v. 2011. 
 
Kalastuskunta istuttaa syksyllä 2010 siikaa Kivijärveen. Yhdistys ei tänä vuonna tee kalaistutuksia.  
Todettiin, että kolmisen vuotta sitten yhdistyksen Kivijärveen istuttamista taimenista ei ole saatu 
mitään tietoja tai havaintoja. Sovittiin, että yhdistyksen kotisivuille keskustelupalstalle tehdään 
kysely taimenien ja muidenkin kalojen menestymisestä ja istutustarpeesta. Kyselyn tulosten 
perusteella yhdistys voi istuttaa Kivijärveen kalaa taloudellisten mahdollisuuksiensa puitteissa 
niinä vuosina, jolloin Kalastuskunta ei sitä tee.  
 
Vuoden 2011 toimintasuunnitelma ja talousarvioehdotus hyväksyttiin.  
 
Jäsenmaksuksi vuodelle 2011 vahvistettiin 10 €. Sen lisäksi ”Kivijärventieläisiltä” peritään 
jätelavamaksua 15 €. Myös vapaaehtoisia järvenhoitomaksuja toivotaan edelleen. 
 
Yhdistyksen sääntömuutosehdotus hyväksyttiin yksimielisesti.  Sääntömuutokset ovat seuraavat: 
‐   5 §: Yhdistyksen asioita hoitaa sen hallituksena johtokunta, johon kuuluu vähintään kuusi ja 

enintään kahdeksan jäsentä.  Johtokunta valitaan yhdistyksen vuosikokouksessa. Sen 
toimikausi on virallisten vuosikokousten välinen aika.   Johtokunta valitsee keskuudestaan 
puheenjohtajan ja varapuheenjohtajan, ottaa sihteerin, rahastonhoitajan ja muut tarvittavat 
virkailijat, jotka voivat hoitaa tehtäviään kuulumatta johtokuntaan.  

 
‐ 6 §: Johtokunta kokoontuu puheenjohtajan ja hänen estyneenä ollessaan 

varapuheenjohtajan kutsusta tarvittaessa tai jos vähintään kolme jäsentä sitä haluaa. 
Johtokunta on päätösvaltainen, jos vähintään puolet jäsenistä on läsnä. 

 
‐ 10 §, kohta 6: valitaan johtokunnan jäsenet seuraavalle toimikaudelle (poistetaan sanat 

”erovuoroisten tilalle”) sekä kaksi tilintarkastajaa ja heille varamiehet. 



 
Sääntömuutokset vaativat vielä toisen jäsenkäsittelyn ja se tehdään kokouksessa, joka pidetään 
Heinhovissa 18.9.2010 klo 14.00‐. Tästä kokouksesta on jäsenille ilmoitettu jo vuosikokouskutsun 
yhteydessä, kokouskutsu on luettavissa myös kotisivuilta. 
 
Johtokunnan jäseniksi v. 2011 alkavaksi kaudeksi valittiin nykyiset jäsenet: Panu Fallström (PKRY), 
Sami Niemelä (PKRY), Pentti Jokinen (HROY), Jukka Laurila (PKRY), Timo Murtola (PKRY) ja Seppo 
Keskinen (SYM).  
 
Yhdistyksen tilintarkastajina jatkavat Tauno Tares ja Pauli Sirkiä sekä varalla Stefan Ahrenberg ja 
Matti Alitalo. 
 
Jäsenten esittämät asiat ja ilmoitusasiat 
‐  Peuratiellä on esiintynyt ilkivaltaa. Todettiin, että asia kuuluu ensisijaisesti viranomaisille. 

Asianosaiset voivat tiedustella myös SYMiltä, onko heillä mahdollisuuksia tontin 
vuokrantantajan muodossa puuttua asiaan. 

 
‐  Salaman tai muun tapahtuman aiheuttamista puhelinjohtojen vaurioista on ilmoitettava 

Elisalle. 
 
‐   Laajakaistatilanteesta todettiin, että Kivijärven alueella 3G/HSDPA‐yhteydet toimivat Elisalla 

ja Saunalahdella erittäin hyvin, mutta Soneran ja DNAn nopeat yhteydet ovat vielä 
puutteelliset. 

 
‐  Luvattomista pyydyksistä on aina ilmoitettava kalastuksenhoitokunnalle, ainakin Patamolla 
  on ollut luvattomia katiskoja. 
 
‐  Yhdistyksen kotisivuille laitetaan Virtasen laatima Kivijärvi‐laulu. 
 
‐  Kokouksessa useampi jäsen lausui, että yhteydensaanti SYMin edustajaan on ollut hankalaa: 

Edustajaan ei ole saatu millään medialla yhteyttä eikä lukuisiin yhteydenottopyyntöihin ole  
vastattu. Pohdittiin, että asioita voisi yrittää hoitaa myös SYMin hallituksen jäsenten kautta. 

 
 
Puheenjohtaja kiitti osallistujia ja päätti kokouksen klo 15:40. 
 


